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IDC’den Emlak Katılım’a Ödül 

 

Uluslararası araştırma şirketi IDC tarafından düzenlenen IDC Finans Ödülleri 

2021 sahiplerini buldu. Emlak Katılım, CepPOS ürünüyle Dijital Kanallar 

kategorisinde ödül kazandı. 

 

Bilgi teknolojisi, telekomünikasyon ve tüketici teknolojisi için pazar bilgisi, danışmanlık hizmetleri 

ve etkinliklerin önde gelen küresel sağlayıcısı, dünya çapında 110'dan fazla ülkede teknoloji ve 

uzmanlık sunan, dünyanın en büyük uluslararası veri şirketlerinden IDC tarafından organize 

edilen IDC Finans Teknoloji Ödülleri 2021 sonuçlandı. Yeni teknolojilerin bilişsel kanallarla iş 

süreçlerine evrilmesine, yeniden yapılandırılmasından yapay zekâ projelerine ve finansal 

hizmetlerin yüzünü değiştirmesine kadar finans sektöründeki müşteri odaklı hamleler IDC Finans 

Zirvesi’nde konuşuldu, başarılı sonuçlar IDC Türkiye Finans Teknoloji Ödülleri'nde değerlendirildi. 

Bayraktar: Dijitalleşmeyi odağımıza alıyoruz 

Finans sektöründe, yapay zekâ kullanımı, yeni dijital mobil ödeme girişimleri ile muazzam 

adımlar atan markalar ve yatırımlara ödülleri takdim edildi. Bankacılıkta dijitalleşmeye 

odaklanan Emlak Katılım, hizmete sunduğu CepPOS uygulaması ile IDC Finans 2021 zirvesinde 

Dijital Kanallar kategorisinde üçüncülük ödülüne layık görüldü. Konuyla ilgili konuşan Emlak 

Katılım Genel Müdürü Nevzat Bayraktar, “Gerek bireysel gerekse kurumsal tüm müşterilerimiz 

için dijitalleşmeyi odağına alan yenilikçi çözümler üretiyoruz. Bu ürün ve hizmetlerle 

müşterilerimizin hayatını kolaylaştırmayı hedefliyoruz. CepPOS ürününü bu anlayışla hayata 

geçirdik. Bu uygulama sayesinde müşterilerimiz, tüm kredi ve banka kartlarından hızlıca tahsilat 

yapabilirken, finansal durumlarını kolaylıkla takip edebiliyor. Teknolojideki dönüşümleri çok 

yakından takip ediyoruz. Ürünlerimizi ve hizmet anlayışımızı ona göre şekillendiriyoruz. IDC 

Finans Teknoloji Ödülleri’nde de kazandığımız ödülden dolayı çok mutluyuz. Başarılı çizgimizle 

her zaman müşterilerimize layık olmaya devam edeceğiz” dedi. 


